
 

PROTOKÓŁ 

 

 

Z przeprowadzenia dyskusji publicznej nad przyjętymi w projekcie zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  

gminy Białogard rozwiązaniami 

 

 

 Dyskusja dotyczyła projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Białogard, sporządzonego w zakresie zgodnym 

z Uchwałą Nr XXXIII/207/2013 Rady Gminy Białogard z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy. 
 

Protokół sporządzono w dniu 21 kwietnia 2015 r., w Urzędzie Gminy w Białogardzie  

 

Na podstawie art. 11 pkt 10 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. Dz. U. z 2015 r., poz. 199) w dniu 21 kwietnia 

2015 r. zorganizowano spotkanie w celu przeprowadzenia dyskusji publicznej nad 

przyjętymi w projekcie zmiany Studium rozwiązaniami. 
 

I. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

II. Głos w dyskusji zabrali: 

1) przedstawiciel zespołu projektowego mgr inż. arch. Iwona Klimek-

Łukaszewska - przedstawiła rozwiązania zawarte w projekcie zmiany Studium 

oraz omówiła opracowania wykonane na potrzeby studium – opracowanie 

ekofizjograficzne, prognozy oddziaływania na środowisko i inne, 

2) podsumowano dotychczasowy przebieg procedury związanej ze sporządzeniem 

zmiany Studium. 

3) Pan Marian Florków zadał pytanie odnośnie odległości lokalizowanych 

elektrowni wiatrowych od miejscowości Żytelkowo. Pani Iwona Klimek – 

Łukaszewska – projektant odpowiedziała, że konkretne odległości i przybliżone 

lokalizacje będą wskazane na etapie sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego lecz nie bliżej niż na odległość zapewniającą 

odpowiednie wielkości hałasu zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 

Środowiska z dnia 14 czerwca 2007 r. w sprawie dopuszczalnych poziomów 

hałasu w środowisku. Omówiono stan środowiska, występujące na terenie 

opracowania formy ochrony przyrody, gatunki występowania ptaków na 

przedmiotowym obszarze. 

4) Pani Anna Michaliszyn – inspektor ds. planowania przestrzennego i gospodarki 

nieruchomościami poinformowała o postępie prac nad budową elektrowni 

wiatrowych w gminie Białogard.  

 

III. Ustalenia z dyskusji: 

1) dyskusja zakończyła się przedstawieniem i omówieniem stanu  zaawansowania 

prac projektowych; 

2) w przypadku braku uwag do projektu zmiany Studium wniesionych w 

wyznaczonym terminie zostanie on skierowany do uchwalenia przez Radę 

Gminy Białogard. 
 

 



Protokół sporządzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 

1) dla Wójta Gminy Białogard; 

2) do dokumentacji planistycznej; 

3) do publicznego wglądu. 

 

Protokół sporządzono na 2 stronach. 

 

 

Białogard, 21 kwietnia 2015 r. 

 

(Protokół sporządził) 

 

 

          Anna Michaliszyn                                                                  Jacek Smoliński 

                 Wójt Gminy Białogard  

 
 


